
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE FYSIEKE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  8 JANUARI 2020

2 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 10 december 2019

Besluit
De besluitenlijst van de adviescommissie van 10 december 2019 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

4 Vragen aan het College

Besluit
De heer Vennix spreekt in namens de bewonersgroep Reeweg Oost - Ceramstraat 
over de afsluiting van de Bankastraat tijdens de werkzaamheden aan de 
Wantijbrug.

De heer Noldus (VVD) stelt vragen over de afsluiting van de Bankastraat tijdens de 
werkzaamheden aan de Wantijbrug en de onrust daarover bij zowel bewoners van 
de Reeweg Oost en de ondernemers op en rond het Vogelplein. Welke 
alternatieven zijn er onderzocht en op welke wijze is hierover afstemming geweest 
met de betrokkenen? Op welke wijze wordt de communicatie met inwoners, 
ondernemers, vervoersbedrijven en andere belanghebbenden voldoende 
gefaciliteerd? 

Wethouder Van der Linden antwoordt dat het onder stoom en kokend water tot 
stand is gekomen. Er is verzuimd om contact met de bewoners te leggen, dat is 
volgens de wethouder niet goed geweest. Op donderdag is er overleg met de 
omwonenden en de ondernemers van het Vogelpein over of er nog alternatieven 
zijn. Als er betere alternatieven zijn worden die opgepakt. De eerste week zal 
spannend worden. Maatregelen kunnen nog aangepast worden. Communicatie 
daarover wordt actueel en transparant gehouden. De aangekondige website was 
oorspronkelijk bedoeld voor de N3. Er komt nu een light versie beschikbaar. Het 
college overweegt alle inwoners nog per brief te informeren als andere 
informatiekanalen te weinig respons opleveren.

De wethouder zegt toe het pakket met maatregelen naar de commissie te sturen 
en biedt aan hierover in de commissie van 15 januari een toelichting te geven.



5 Beschikbaar stellen van krediet ten behoeve van Tiny Houses Crabbehof
- een krediet beschikbaar te stellen van € 158.000,- voor de inrichting van een 

tijdelijke locatie aan de Dresselhuysstraat voor de huisvesting van 11 Tiny 
Houses een 1 Tiny House met maatschappelijke functie;

- het complex Dresselhuysstraat over te hevelen van de strategische 
grondvoorraad naar het product exploitatie gemeentelijke eigendommen;

- de begroting te wijzigen conform bijgaande begrotingswijziging met nummer 
220005.

Besluit
De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te agenderen.

6 Raadsinformatiebrief 1e herziening Weeskinderendijk-Laan der VN, locatie 
Dokweg

Besluit
De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen.

7 Raadsinformatiebrief tussenevaluatie Afval Pilots gemeente Dordrecht

Besluit
De commissie besluit de raadsinformatiebrief toe te voegen aan de 
commissiebespreking van de startnotitie Grondstoffenbeleidsplan 2020-2030.

8 Raadsinformatiebrief 4e herziening Dordtse Kil, locatie Kiltunnel
- af te zien van een inspraakronde, gezien de ondergeschiktheid van deze 

herziening;
- het ontwerpbestemmingsplan 4e herziening Dordtse Kil, locatie Kiltunnel, ter 

inzage te leggen;
- de raad door middel van de bij de stukken gevoegde raadsinformatiebrief te 

informeren over de herziening en het ter inzage leggen van het 
ontwerpbestemmingsplan 4e herziening Dordtse Kil, locatie Kiltunnel.

Besluit
De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen.

9 Memo Herijking planologische procedures

Besluit
De commissie stemt in met het voorstel om de komende periode bij een aantal 
ruimtelijke plannen bij wijze van proef de werkwijze toe te passen zoals in de 
memo staat beschreven. 

10 Vragen ex art. 40 Reglement van Orde van de fractie van het CDA over 
aanpak illegale honingbijenplaag op ons eiland



Besluit
De commissie neemt kennis van de gestelde vragen in afwachting van de 
beantwoording door het college.

11 Beantwoorden artikel 40-vragen GroenLinks Moerascipres - Sluisweg 1

Besluit
De commissie neemt de antwoordbrief voor kennisgeving aan.

12 Beantwoorden artikel 40-vragen GroenLinks inzake PFAS-norm

Besluit
Op initiatief van GroenLinks besluit de commissie de antwoordbrief op een nader te 
bepalen moment in de commissie te bespreken met de politieke vraag of de PFAS-
norm die Dordrecht hanteert en de uitvoeringspraktijk adequaat zijn.

13 Beantwoorden artikel 40-vragen VVD Berichtgeving rondom sluiting 
Engelenburgerbrug

Besluit
De commissie neemt de antwoordbrief voor kennisgeving aan.

14 Beantwoording technische vragen CU/SGP over 4-sporigheid

Besluit
De commissie neemt de beantwoording voor kennisgeving aan.

15 Beantwoording technische vragen GroenLinks Distripark ihkv de 
herziening GREX

Besluit
De commissie neemt de beantwoording voor kennisgeving aan.

16 Beantwoording door het college op de brief van M. Langezaal, namens 
Fastned over schaalbare snellaadhubs aan de rand van de stad

Besluit
De commissie neemt de antwoordbrief voor kennisgeving aan.

17 Wethoudersbericht met beantwoording motie 190528/M8 Motie 
Natuurlijke Wantijoevers

Besluit
De commissie neemt kennis van de memo en besluit in te stemmen met het 
voorstel om het aanbieden van de visie uit te stellen naar de eerste helft van 2020, 
zodat het college een bredere visie en uitvoeringsprogramma kan opstellen. 



GroenLinks geeft daarbij aan dat de visie wat hen betreft ook betrekking moet 
hebben op het deel ten westen van de Prins Hendrikbrug.

18 Brief van mevrouw Poldervaart over zorgen om de parkeersituatie en 
voorgenomen invoering betaald parkeren Oranjelaan-Noordendijk-
Groenedijk-Stooplaan

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan en besluit de brief door te 
geleiden naar het college, zodat deze betrokken kan worden bij de procedure die 
inmiddels door het college is opgestart voor het al dan niet invoeren van betaald 
parkeren in dit gebied.

19 Brief van fam. Amsterdam over aantasting opstal en aanhorigheden 
Wieldrechtse Zeedijk 19

Besluit
De commissie besluit de brief door te geleiden naar het college ter beantwoording. 
De commissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

20 Brief van de heer van Es over leefbaarheid stad n.a.v. column Kronkelaar

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan.

21 Afschriftbrief van samenwerkende partijen inzake exploitatie / gebruik 
van de Biesboschhal door Stichting Leefwerf De Biesbosch, het 
Binnenvaartmuseum met museale schepen, het Huys der Ambachten, de 
S.I.T.Y Youniversity en het Cirkellab

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan. Het college komt binnenkort 
met een raadsvoorstel omtrent de Biesboschhal.

22 Brief van de heer Weeda, voorzitter gebruikersoverleg Sportboulevard 
over parkeertarieven Sportboulevard na ontwikkeling middenzone

Besluit
 

De commissie besluit de brief door te geleiden naar het college ter beantwoording. 
De commissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

 

23 Agenderingsverzoek 'Opslagtoren en hoogte-element Kerkeplaat' 

Besluit



De commissie is bereid met portefeuillehouder Sleeking van gedachten te wisselen 
over de wijze waarop de gemeente met het verzoek tot realisatie van een 
opslagtoren en hoogte-element op de Kerkeplaat moet omgaan. Daarbij wordt 
verzocht om een informele setting. Ook wordt gevraagd de historie van de 
bestemmingsplannen voor dat gebied erbij te betrekken. 

24 Termijnagenda commissie Fysiek

Besluit
De Startnotitie Grondstoffenbeleid 2020-2030 schuift op naar de commissie van 21 
januari. De tijd die op 15 januari in de agenda vrij valt wordt ingevuld met een 
toelichting op de concrete maatregelen naar aanleiding van de afsluiting van de 
Wantijbrug.

25 Periodieke bespreking stand van zaken dossier Chemours-Dupont

26 Raadsinformatiebrief inzake dossier Chemours en DuPont

Besluit

De commissie is van mening dat de gemeente en de provincie zit er goed bovenop 
zitten. Er zijn wel redenen tot zorg over de grote hoeveelheid PFOA en GenX in 
water en bodem en de splitsing van de vergunning. Er zijn vragen over het aantal 
opgelegde dwangsommen en hoe de opbrengst daarvan wordt ingezet. De 
commissie is tevreden met de huidige vorm van informatievoorziening via 
wethoudersberichten en raadsinformatiebrieven.

Wethouder Van der Linden geeft aan dat de inzet van het college 'terug naar nul 
emissie' is. Hij zegt toe de commissie in de volgende periodieke 
raadsinformatiebrief te informeren over het aantal opgelegde dwangsommen aan 
Chemours-Dupont en wat er met de opbrengst gebeurt. 

De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen. De suggestie wordt nog gedaan om bij de bespreking van de volgende RIB 
ook de bedrijven uit te nodigen.

27 Beantwoorden artikel 40-vragen GroenLinks en D66 Lozen afvalwater met 
PFOA door Evides

Besluit
De commissie kan de antwoordbrief op dit moment nog niet als afgehandeld 
beschouwen. De griffie bekijkt met de vragensteller hoe dit een vervolg kan 
krijgen.

28 Vervolgbespreking doorontwikkeling Dagrecreatieterrein

Besluit
Projectleider Kitty Westgeest en landschapsarchitect Willem Brouwers geven een 
presentatie over de uitwerking. De commissie geeft hierop haar eerste reactie. Op 



basis daarvan wordt een raadsvoorstel voorbereid om de visie en bijbehorende 
kaders vast te stellen.

29 Rondvraag

Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

30 Sluiting

Besluit
De vergadering wordt om 23.18 uur gesloten.


